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Aanwezig:  
Aaike Kamsteeg                             - voorzitter 
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Ton Sins   - namens Dordrecht 
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Deborah Harpal   - lid Bestaanszekerheid Platform/ Participatiewet (A team SDD) 
Marisa Joosten   - lid Bestaanszekerheid Platform/ Participatiewet (A team SDD) 
Jeanet Moerings   - beleidsondersteuner vanuit Zorgbelang Inclusief 
Marijke Reedijk   - bestuurssecretaris GR sociaal SDD 
Guido Grumbkow      - waarnemend directeur SDD 
 
Afwezig met kennisgeving: Adrie Willemstein - lid Bestaanszekerheid Platform/ Participatiewet (ex-CRD), Jacques 
van de Minkelis - namens Hardinxveld-Giessendam, Simone Rietveld - namens Papendrecht, Els Engbers - namens 
Hendrik-Ido-Ambacht, Marije Klink (directielid SDD) 
  

Punt Onderwerp/discussie/afspraken 

1.  Welkom en vaststellen van de agenda Aaike opent de vergadering. Agenda wordt vastgesteld. 
Welkom Guido (Marije is op vakantie) en Marijke. Welkom Bert en Ton (opvolgers Tjipke). 

Voorstelrondje. Bert en Ton zijn nu samen, in principe is Bert de vertegenwoordiger en Ton vervanger. 

Max vertrekt om 20 uur i.v.m. andere vergadering. 

 

2.  Verslag vergadering 9 december 2024  
Jan: we hebben het uitgebreid over handhaving gehad, wat is daar de formele status van? De SDD is ermee 
bezig en er komt op later moment een adviesaanvraag. De bespreking in de RAS was vooral bedoeld als 
input voor Mariska van de SDD. 
Verder geen vragen of opmerkingen; verslag wordt vastgesteld.  
 

3.  In gesprek met de SDD:  
Mededelingen/ vragen  - Guido von Grumbkow. Guido stelt zich eerst voor: 2017 -2024 gemeente 
Dordrecht; 1-11-2024 gestart als directielid ontwikkelen naar werk bij de SDD. Vanaf 1-12-2024 
waarnemend directeur. 

➢ Toelichting op onderzoek n.a.v. anonieme brief medewerkers:   
Het brengt heel wat teweeg bij medewerkers. Directie wordt buiten het onderzoek gehouden.  Het bestuur 
is opdrachtgever. Er is een onderzoeksbureau gekozen en er is een meldpunt geopend. Medewerking aan 
het onderzoek is vrijwillig. Dienstverlening aan de cliënten gaat “gewoon” door. Wanneer de bevindingen 
uit het onderzoek komen is nog niet bekend. 
Bert: De gemeenteraden hebben een tweede brief ontvangen; waarin getwijfeld wordt aan 
onafhankelijkheid van het onderzoek.  
RAS heeft n.a.v. de eerste brief een brief gestuurd. Er is ook over gesproken in de RAS. De lokale 
adviesraden hebben geen signalen ontvangen. De lokale lijnen met de gemeenten en adviesraden zijn kort. 
Als er iets is wordt het daar ook zo nodig besproken. 
SDD heeft rondje langs alle gemeenteraden gedaan. 
 
Vragen: 

• Wat is effect op inwoners/ cliënten? Als er mensen met vragen zijn worden die keurig beantwoord. 
Over het algemeen gaat dienstverlening gewoon door en medewerkers doen gewoon hun werk.  

• Goed dat er geen meldpunt apart voor cliënten is geopend, maar dat mensen individueel te woord 
gestaan worden indien gewenst. 

• In Dordrecht bezig met Advies uitvoeringsprogramma’s Visie Sociaal Domein; daarin heeft de DAS  
ook aandacht gevraagd voor betrouwbare overheid. 
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➢ Participatiewet; afhankelijk van wetsvoorstel en politieke debatten. Komt later wel weer op de 
agenda. 

➢ Inburgering: agenderen (actie Marijke en Jeanet). 
➢ Ravijnjaar 2026; schuldhulpverlening etc. aandacht voor. Gemeenten kunnen autonome keuzes 

maken. SDD adviseert gemeenten m.b.t. consequenties van beleid en keuzes. 
Kadernota’s van de gemeenten komen in mei. Agenderen: wat gebeurt er lokaal in de kadernota’s? 
Kan iemand dit uitzoeken? Marijke en Jeanet kijken naar ondersteuningsmogelijkheden SDD en 
Zorgbelang hierin. 
SDD heeft al toegezegd dat personele volume SDD niet meegroeit met stijgende vraag.  
In welk stadium je lokaal in moet haken hangt af van hoe het lokale proces verloopt. 
Bv Dordrecht heeft participatietraject uitgezet in 2 fases. Leidt uiteindelijk tot een programma. 

 

4.  Adviezen: Nog geen adviesaanvragen in 2025. 

5. Uit de plaatselijke raden/ platforms en netwerken 
➢ Alblasserdam (Chris): - 
➢ Dordrecht (Bert/Ton):  

DAS heeft nieuwe website, logo etc. Vier werkgroepen, 5 nieuwe leden zie Dordtse Adviesraad 
Goed contact met de gemeente (wethouder, accounthouder, ambtenaren). 
Bezig met advies uitvoeringsprogramma’s Visie Sociaal Domein en Schuldhulpverlening (gebruik 
gemaakt van RAS advies). 

➢ Hardinxveld-Giessendam (Jacques): - 
➢ Hendrik-Ido-Ambacht (Els): - 
➢ Papendrecht (Simone): - 
➢ Sliedrecht (Jan):  

Advies uitgebracht over gemeentelijke dienstverlening.  
In komende vergadering komt wethouder om een aantal punten te bespreken.  
Adviesvraag Schuldhulpverlening. 

➢ Zwijndrecht (Max): - 
➢ Jeugd hervormingsagenda (Max): - 
➢ Beschermd wonen en opvang (centrumgemeente Dordrecht Ton):  

De werkgroep wonen van de DAS is contact aan het leggen met 8 cliëntenraden van Beschermd 
Wonen organisaties. 
De werkgroep gaat advies uitbrengen m.b.t. huisvestingsverordening / woonplaatsbeginsel. 

➢ Bestaanszekerheid Platform (Aaike):  
Deborah heeft meegewerkt als ervaringsdeskundige aan werkbezoek van 2de kamerlid Esmah 
Lahlah. 
A-team medewerkers krijgen training stress sensitief werken. 

➢ Vervoer Platform  (Aaike): - 

6. Volgende vergadering: 17 februari  Locatie: Papendrecht 

Thema’s:   

1. Inburgering 

2. Jaarverslag en financiële verantwoording 

7. Rondvraag 
➢ Bijeenkomsten jeugd: RAS (Aaike) en DAS (Bert) en Jeanet gaan dit voorbereiden.  

Maart en september. 
Ideeën voor thema: Jongeren en wonen: 

o Jongerenhuisvesting. 
o Jongere dak en thuislozen? Toename in Dordrecht, leeft niet zo in andere gemeenten? 
o Jongere asielzoekers (voorheen AMA’s) 
o Jongeren op de rit 

 
Aaike sluit om 21:00  uur de vergadering. 

 

https://www.dordtseadviesraad.nl/

